
S SEJ IZVRŠNEGA SVETA

Sprejet osnutek proračuna
Dobri dve milijarde tolarjev bo »te-

žak« letošnji občinski proračun. Poleg
dobrih 400 milijonov, ki jih bo prispevala
republika, bo potrebno zbrati — tako
kažejo izračuni še 1,6 milijarde tolarjev
z dohodnino. Nove postavke v osnutku
so: priprave za delovanje novih občin in
izvedba lokalnih volitev (skupni znesek
za te namene, nekaj več kot 400 milijo-
nov je oblikovala republiška vlada) de-
nar za komasacije (dva milijona tolar-
jev), za ekologijo (1,3 milijona tolarjev)
za zaščito Ljubljanskega barja (500 ti-
soč), za Pihalni orkester (300 tisoč)...

Največ denarja bo tako kot vedno na-
menjeno skupnim programom ljubljan-
skih občin in mesta Ljubljane. In koliko
bo letos namenjenega denarja za potrebe
krajevnih skupnosti? Nekaj več kot 63
milijonov!

KUD F. Prešeren bo dobU
denar od občine

Ko je pred časom predsednik mestne-
ga izvršnega sveta pisno odredil, da je
zaradi podpore, ki jo je KUD France
Prešeren iz Tmovega dal zasedbi nekda-
njih prostorov vojašnice na Metelkovi,
prekinjeno financiranje iz mestnih sred-
stev, se je to društvo, ki se ponaša z vrsto
uspešnih predstav, akcij in promocij,
znašlo na robu finančnega preživetja.
Kaj storiti? Odgovor na to vprašanje je
iskal tudi občinski izvršni svet in sklenil,
da v primeru, če mesto ne bo društvu
namenilo pripadajoča sredstva (od sep-
tembra lani do marca letos) bo ta denar
neposredno nazala viškorudniška obči-
na, ki pa zato zneska v tej višini ne bo
nakazala mestu.

O hrani in izgradnji
veletržnice

Poročilo o realizaciji programa pospe-
ševanja proizvodnje hrane-področji kme-

tijstva in osnovne preskrbe za lansko leto
je pretresal tudi občinski izvršni svet. Po
krajši razpravi ga je sprejel in ob tem
ocenil, da Mestni sekretariat za kmetij-
stvo, gozdarstvo in preskrbo zgledno vo-
di tehnična in strokovna opravila za ures-
ničevanje tako zastavljenega programa.
Danih je bilo tudi nekaj pobud. Tako
izvršni svet opozarja pristojno ministr-
stvo na problem slabega vzdrževanja in
propadanja gozdnih cest. Mestni skupšči-
ni pa, da pospeši priprave na izgradnjo
Veletržnice na Rudniku, pri čemer naj bi
tako ministrstvo za ekonomske odnose in
mestna skupščina zagotovila ustreznega
dela sredstev iz državnih in mestnih re-
zerv za izgradnjo skladišč za sveže sadje
in zelenjavo na Veletržnici Rudnik.

Za prizidek dobrovske šole
inPTT
Člani izvršnega sveta so se načelno izre-
kli za željo in namen Dobrovčanov, da
prodajo staro šolsko poslopje PTT, ki naj
bi v njem postavi! telefonsko centralo,
v poslopju pa bi bili tudi drugi nujno
potrebni infrastrukturni lokali. Denar od
prodaje pa bi namenili izgradnji prepo-
trebnega prizidka k novi osnovni šoli.

Dva vodovoda na javni razpis
Na javni razpis za pridobitev sredstev iz
proračuna Republike Slovenije za leto
1994, ki so namenjena izgradnji objektov
in naprav lokalnih javnih služb, je občin-
ski izvršni svet prijavil dve investiciji in
sicer: vodovod Rob-Turjak (gradnja IV,
V in VI etape v skupni vrednosti 20
milijonov tolarjev) in vodovod Srednji
vrh-Rovt (novogradnja v skupni vredno-
sti 74,7 milijona tolarjev). Izvršni svet
kandidira na 25 odstotno udeležbo
v vrednosti investicije, enoodstotno
obrestno mero in rokom vračanja posoji-
la do 25 let, kar pomeni vodovod Rob-
Turjak 5 milijonov in za vodovod Srednji
vrh Rovt 18,7 milijonov tolarjev.


